
PROTOKÓŁ Nr XXII/2008 
 

 

z XXII/2008 Sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 30 grudnia 2008r.. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 14
00 

, a zakończyła się o 

godzinie 15
30 

 

Sesji przewodniczył Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

 

W sesji brało udział 14 radnych, co stanowi 93 %, wójt gminy i 4 pracowników urzędu 

gminy. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy – stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał:  

 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych,  

 zmiany w budżecie na 2008 rok, 

 w sprawie Gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz innych uzależnień na rok 2009. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie obrad XXII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

 

Ad. 1  

 

XXII sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzył, powitał zebranych Zbigniew Drewnowski 

– przewodniczący Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Odczytał porządek obrad. 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

 

 

Ad. 2  

 

Krystyna Rębacz – radna 

Poprosiła o dopisanie jej wypowiedzi w protokóle z XXI sesji dotyczących budowy Sali 

gimnastycznej w Łążynie oraz planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Małgorzata Kutnik - radna 

Wnioskowała o poprawienie i podjęcie tego protokółu na kolejnej sesji. 
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Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za przyjęciem wniosku radnej Kutnik. 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka większością głosów 8 „za”. 6 wstrzymujących przyjęła wniosek 

radnej Kutnik. 

 

 

 

Ad. 3 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Omówił projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych staży pożarnych. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Zapytał ile średnio może trwać taka akcja ratownicza. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Ile będą trwały takie szkolenia i z jaką częstotliwością będą one przeprowadzane. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Działanie ratownicze trwa około 4 godzin. 

Szkolenia przeprowadzane są raz w roku i trwają one ok. 80 godz., a jednorazowe trwają 1-2 

godzin dla wszystkich strażaków. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr XXII/123/2008 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XXII/123/2008 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych 

 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Omówiła projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz innych Uzależnień na rok 2009. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zauważyła, że p. Kierownik powiedziała, że na terenie gminy są 4 świetlice 

socjoterapeutyczne, a z załącznika wynika, że jest ich 5. 

Pytała o możliwość rozdzielenia środków za wynagrodzenia pracowników komisji i osób 

prowadzących świetlice socjoterapeutyczne. 

Zwróciła również uwagę na zmniejszoną kwotę planowaną na letni wypoczynek dzieci w 

porównaniu do oku ubiegłego. 

Zapytała jak funkcjonują w/w świetlice, ile osób jest w nich zatrudnionych – na jaki wymiar 

czasu pracy. 
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Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Wyjaśniła, że osoby prowadzące świetlice socjoterapeutyczne przedstawiają plan pracy, 

sporządzają sprawozdania z działalności świetlicy. Z pracownikami świetlic są zawierane 

umowy zlecenia, w których przydziela się im około 24 godz./mc. 

 

Henryk Lizak – radny 

Zapytał skąd biorą się dane wskazane w załączniku Nr 1 i czy w gminie nie ma problemu 

narkotyków. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Nie posiadamy tego typu zgłoszeń, a dane są wyliczane wg wzoru. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Skąd biorą się środki na tego typu działalność. 

 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Wyjaśniła zebranym, że środki te pochodzą z wpływów za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Z informacji uzyskanych od Komendanta Posterunku Policji w Złejwsi Wielkiej nie ma 

oficjalnych potwierdzeń na spożywanie narkotyków.  

W szkołach są tylko podejrzenia, ale nie jest to potwierdzone.  

 Straż miejska ma możliwości sprawdzenia osób podejrzanych ze specjalnie wyszkolonym 

psem.  

Dzielenie tych środków jest bardzo trudne, ponieważ trzeba przeprowadzić weryfikację 

rodzin patologicznych. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poprosiła o wskazanie kryteriów jak należy weryfikować dzieci. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr XXII/124/2008 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XXII/124/2008 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na rok 2009. 

 

 

 

Justyna Skwarek – Skarbnik gminy 

Omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Zławieś Wielka na 2008 rok. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr XXII/125/2008 
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Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXII/125/2008 

Zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zławieś Wielka na 2008 rok. 

 

 

Mirosław Kwiatkowski – kier. Ref. Rol. 

Omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za przyjmowanie odpadów 

stałych na gminne wysypisko odpadów komunalnych w Łążynie. 

 

Zenon Podgórski - radny  

Zapytał czy materiały niebezpieczne są składowane na wysypisku w Łążynie. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kier. Ref. Rol. 

Takich materiałów nie przyjmujemy ale jeżeli ktoś zgłosi chęć pozostawienia takich odpadów 

to specjalna firma z Bydgoszczy odbiera je od nas bezpłatnie. 

 

Małgorzata Kutnik - radna  

Poprosiła o monitorowanie czy każdy posiada pojemniki na nieczystości. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Zapytał czy materiały wielkogabarytowe np. wersalka też są przyjmowane. 

 

Tadeusz Smarz - wójt  

Jeżeli ktoś zgłosi taki fakt to na pewno zostaną przyjęte takie odpady. 

Gmina płaci również za wywóz śmieci z pojemników gminnych. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił o przygotowanie zestawienia ile gospodarstw domowych ma podpisane umowy na 

wywóz śmieci a ile nie. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poprosiła o sprawdzenie jakie są sankcje za brak pojemnika na odbiór odpadów. 

Zaproponowała potrącanie osobą nie posiadającym takich pojemników kwot od zasiłków z 

opieki społecznej na nie. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr XXII/126/2008 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów – 13 „za”, 1 wstrzymujący 

Uchwałę Nr XXII/126/2008 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za przyjmowanie odpadów stałych na gminne 

wysypisko odpadów komunalnych w Łążynie 
 

 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2008. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr XXII/127/2008 
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Rada Gminy Zławies Wielka  podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XXII/127/2008 

w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008 

 

 

 

 

Ad. 4 

 

Dariusz Witkowski – zainteresowany obradami sesji 

Zapytał czy jest odnotowany jego głos w protokóle. 

 

Krzysztof Rak – radny 

Poruszył problem zawiadamiania radnych o sesjach oraz zapytał czy może otrzymać kpię 

umowy z firmą MEDIC. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Po konsultacji z p. Wawrzeńczykiem może ją zobaczyć. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował Radnych, że do kolejnej sesji opracuje z p. Wójtem program sesji na cały rok, 

a sesje nie uwzględnione w tym planie będą sesjami nadzwyczajnymi. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poprosiła o wyszczególnienie również na stronie internetowej jakie uchwały będą 

podejmowane podczas sesji oraz zwróciła uwagę, że niektórych uchwał nie można otworzyć.  

Zwróciła uwagę na wysypisko śmieci koło szkoły w Gutowie. 

Poprosiła o pomoc mieszkańcom baraków w Gutowie – ustawienie im toalet oraz ogólny 

monitoring wywozu śmieci i nieczystości. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Zapytała czy to prawda, że w tym roku nie będzie Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w 

gminie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Zgodnie z regulaminem odpowiedzialność jest jednoosobowa, w zaistniałej sytuacji nie mam 

zaufania do podjęcia tego typu akcji. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Oznajmiła zebranym, że po rozmowach z p. Owsiakiem zostanie utworzony taki sztab - 1 

Szczep Harcerski „Błękitna Jedynka”. 

  

Zenon Podgórski - radny  

Zaproponował ustawienie toalet i zadaszenia koło  sklepu w Górsku, ul. Słoneczna oraz 

organizację spotkania z mieszkańcami dotyczącego służby zdrowia. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Apeluje do Radnych aby zbierali pieniądze oraz dziwi się, że jedna osoba blokuje taką akcję 

pomocy. Zauważyła jak mieszkańcy mobilizują się przy tego typu akcjach. 
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Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Złożył zebranym życzenia noworoczne. 

 

 

Ad. 5  

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zakończył obrady XXII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

                                                                                                    Zbigniew Drewnowski 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

A. Pytel 

 

 


